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1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets femte möte och förklarade 
mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 
 

3. Inkommen post 
Nationalföreningen för Trafiksäkerhetens Främjande (NTF) har årsmöte den 13/3. Den som är 
intresserad att närvara och/eller engagera sig i NTF kontaktar Susanne Johnsson för mer 
information. Mer information om NTF fås på http://www.ntf.se/stockholm  
 
Föreningen har fått ett brev från en medlem som haft elfel i sitt hus. Felet yttrade sig genom att 
mikrovågsugnen brann samt att kyl, frys, radio, telefon mm slogs ut. Enligt medlemmens 
elektriker berodde felet på 400 volts spänning i en vägg som i sin tur berodde på att man i den 
större husmodellen i vårt område har tre faser i samma rör med gemensam nolla i väggen 
mellan vardagsrum och kök. Enligt samma elektriker är det idag inte tillåtet att dra el i 
bostadshus på detta sätt. 
 
Föreningen har fått svar från Nacka Kommun angående vårt förslag till uppsättning av 
beachvolleybollnät samt lekutrustning vid Kocktorpssjön. Kommunen har inga planer på att 
sätta upp dessa saker idag då det inte finns några anslag för detta idag. Önskemålen har dock 
noterats för kommande anslag. 
 

4. Kassörens rapport 
Föreningen har god ekonomi. Inga stora transaktioner gjorda. Faktura för upp- och 
nedmontering av granen väntas. 
 

5. Årsmötet 
Även detta år har styrelsen varit tvungen att agera valberedning då det på senaste årsmötet inte 
kunde väljas någon valberedning. Inför årsmötet efterlyser styrelsen personer som är 
intresserade av att vara med i styrelsen samt personer som vill sitta i valberedningen. Hör av er 
till Susanne Johnsson. 
 
Årets årsmöte är Måndag 17/3 kl 19.00 i Björknässkolans matsal 
Till årsmötet har föreningen bjudit in trädgårdskonsulent Solveig Sidblad som kommer att ge 
råd och tips inför vårens trädgårdsskötsel. 
(Detta protokoll är även kallelse till årets årsmöte) 
 



6. Övrigt 
Under den senaste tiden har ett antal brevlådor i området blivit vandaliserade/sprängda. 
Styrelsen vill uppmana alla drabbade att polisanmäla sådana händelser även om man inte får 
tag på förövarna. 
 
Glöggen i julas blev tyvärr inställd på grund av sjukdom. Styrelsen tar nya tag kommande jul. 
 
Hastighetsöversynen som nämndes i förra protokollet är nu sammanställd. Sammanfattningsvis 
kan man säga att majoriteten av bilisterna i området kör för fort ( 74 % ). Tänk på att vägarna i 
vårt område är skolvägen för många barn och sänk hastigheten! 
 
Totalt mätte vi 96 stycken fordon 
26 % körde 30 km/h eller under 
32,3 % körde 31-35 km/h 
21,9 % körde 36-40 km/h 
12,5 % körde 41-45 km/h 
5,2 % körde 46-50 km/ 
2,1 % körde över 50 km/h (detta var mopeder) 
 

7. Nästa möte 
Beslutas vid årsmötet. 
 

8. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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